
 

 

Folketingets Udlændinge-, Integrations- og Boligudvalg har den 5. oktober 2016 stillet 

følgende spørgsmål nr. 7 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed 

besvares.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Josephine Fock (ALT). 

 

Spørgsmål nr. 7:  

”Vil ministeren redegøre for udviklingen i udeblivelsesprocenten til psykologiske og 

psykiatriske behandling for flygtninge på overførselsindkomst før og efter indførelsen 

af integrationsydelsen? Opgørelse bedes være for perioden 2001 og frem til dagsda-

to.” 

 

Svar: 

Jeg har til min besvarelse af spørgsmålet været i kontakt med Sundhedsdatastyrelsen 

og Danske Regioner.  

 

Sundhedsdatastyrelsen oplyser, at de fornødne registerdata ikke eksisterer.  

 

Danske Regioner oplyser, at der heller ikke i regionerne foreligger de nødvendige  

registerdata, der muliggør en sådan opgørelse. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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